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Abstract (en)
In a cleaning machine of the state of the art (Figure 1), the beating elements 3 are replaced by beating elements 3.1 according to the invention
(Figure 5). Such beating elements have a hook-shaped construction and a substantially smaller diameter than the beating elements 3 which are
beating pins of relatively large diameter. <??>The advantage of the hook-like beating element is a better pick-up and conveyance of the fibre flakes
supplied. <IMAGE>

Abstract (de)
In einer Reinigungsmaschine des Standes der Technik (Figur 1) werden die Schlagelemente 3 durch erfindungsgemässe Schlagelemente 3.1 (Figur
5) ersetzt. Solche Schlagelemente weisen einen hakenförmigen Aufbau auf und sind von wesentlich kleinerem Durchmesser als die Schlagelemente
3, welche Schlagbolzen von relativ grossem Durchmesser sind. Der Vorteil des hakenartigen Schlagelementes besteht im besseren Ergreifen und
fördern der angelieferten Faserflocken. <IMAGE> <IMAGE>
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